

目 录

- 次贷危机改变了世界资本市场的风险格局吗?
——基于 Copula 函数的协同效应检验 丁志国 李欣欣 徐德财 赵 晶 (1)
- 供销合作社经营活动对社会经济发展的贡献:1949 - 2010
余华银 宋马林 杨焯军 (14)
- 国际碳排放交易的成本与收益分析 赵珊珊 (36)
- 基于能力和诚信断裂的品牌关系再续沟通策略 黄 静 曾一凡 (60)
- 基于系统论的旅游可持续发展结构模型研究 章杰宽 朱普选 (71)
- 我国商业银行存款保险期权定价的实证研究
——基于 Merton、Rv 和 Garch 模型的分析 张春海 郑莉莉 (82)

Contents

- Has Sub - mortgage Crisis Changed the Risk Structure of World Capital Market?
——Measurement of Synergy Effects Based on Copula Functions
DING Zhi - guo, LI Xin - xin, XU De - cai, ZHAO Jing (1)
- Contribution of Supply and Marketing Cooperatives to Social and Economic Development: 1949 - 2010
YU Hua - yin, SONG Ma - lin, YANG Ye - jun (14)
- Analysis of Cost and Revenue of International Carbon Emission Trade
ZHAO Shan - shan (36)
- The Research of Consumer - Brand Relationship Restoring Strategies Based on Consumer Perception of Brand Ability and Brand Integrity
HUANG Jing, ZENG Yi - fan (60)
- Research on Structural Model of Sustainable Tourism Development System Based on System Theory
ZHANG Jie - Kuan, ZHU Pu - xuan (71)
- Empirical Research on Option Pricing of Commercial Bank Deposit Insurance
ZHANG Chun - hai, ZHENG Li - li (82)